
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 24. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 56

I forlængelse af mangelfulde svar på SUU Alm. del - spm. 1262 og 1263 (2017-18), hvor

ministeren ikke svarer på, hvorfor man ikke har indført støtte til behandling med tandskin-

ne i forbindelse med søvnapnø, men blot gennemgår behandlingsformerne, bedes mini-

steren oplyse, om den billigere behandlingsform med skinne ikke indføres som ”gratisbe-

handling” i hospitalsregi, blot fordi denne i øjeblikket kun kan tilbydes i tandlægeregi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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